
Ocenění Českých Podnikatelek v regionech
Projekt Ocenění Českých Podnikatelek i v roce 2018 připravil sérií setkání v regionech. V různých
koutech republiky tak představil nejen celou řadu unikátních českých podnikatelských osobností, ale
přinesl hlavně inspiraci, zajímavé podněty a možnost navázat nové kontakty. Setkání s podtitulem
ČESKÝ UM – ČESKÉ NÁPADY – ČESKÉ PRODUKTY zavítala do Českých Budějovic, na zámek Loučeň
a do Starého Plzence.

Cílem projektu Ocenění Českých Podnikatelek je upozornit na fakt, že v České republice je celá řada
šikovných žen, které jsou se svým podnikáním schopné vyhovět přísným kritériím hodnocení. Za 10
let existence vybíral odborný garant soutěže, společnost CRIF – Czech Credit Bureau, ve spolupráci s
porotou vítězky ze zhruba 125,5 tisíce českých podnikatelek. Z nich vzešlo 3500 semifinalistek, do
finále se dostalo 443 žen. Ocenění si během 10 let převzalo 90 podnikatelek. Kritériím soutěže v
letošním 11. ročníku vyhovělo 28,5 tisíce kandidátek, do semifinále se dostalo 1062 podnikatelek.
Jména vítězek se dozvíme 8. listopadu na galavečeru Ocenění Českých Podnikatelek, který se
uskuteční v České Národní Bance.

Na jihu Čech

Regionální setkání v Českých Budějovicích proběhlo v novém areálu společnosti SIKO, kde nás
přivítal Jan Dvořák, člen představenstva společnosti. Nové služby, které má pro své klienty
připraveny generální partner soutěže - ČSOB, představil Tomáš Suchánek, ředitel pobočky firemního
bankovnictví České Budějovice.

Součástí každého setkání Ocenění Českých Podnikatelek je talkshow se zajímavými osobnostmi. Na
setkání v Českých Budějovicích zavítala Gabriela Hrdina, zakladatelka společnosti Utukutu, jejíž
podnikatelský příběh je příběhem úspěchu, který přišel zcela nečekaně. Spolu s kamarády truhláři
vyrobili dřevěnou balanční pomůcku, která dětem pomáhá zábavným způsobem cvičit doma.
Inspiraci našli v zahraničí, ale na českém trhu podobný produkt nebyl. Hračka a fyzioterapeutická
pomůcka v jednom, kterou nazvali jednoduše houpací prkno, se během krátkého času stala
prodejním hitem nejen u nás, ale i v zahraničí. 

Pozvání do talkshow přijala také Jozefína Růžičková, jejíž džemy a marmelády Rose Garden uspěly
mimo jiné v prestižní gurmánské soutěži Great Taste. Její fíkový džem s hruškami a karibským
rumem si odnesl nejvyšší možné ocenění. Dnes tato bývalá marketingová specialistka dodává svoje
produkty do regionálních obchůdků, kaváren nebo penzionů, prodává na farmářských trzích nebo
food festivalech. Další úspěšnou podnikatelkou, která se s námi podělila o svůj podnikatelský příběh,
byla Věra Vávrová. Ta již 28 let stojí v čele společnosti VaVi z Vimperka specializující se na šití košil,
které nosí i čeští olympionici nebo bývalý prezident Václav Klaus.

Společnost Lifefood, která podle vlastních receptů vyrábí a prodává raw tyčinky, sušenky, čokoládu a
mnoho dalšího, představila Lenka Laganová, obchodní ředitelka pro ČR a SR. Odhalila nám také, jak
se značce Lifefood daří na poli exportu, aktuálně své produkty vyváží do více než 30 zemí. Ocenění
Český Podnikatelek je sice soutěží pro ženy-podnikatelky, nicméně jsme vždy rádi, když mezi nás
zavítá zajímavý muž. Tentokrát jsme přivítali Karla Havlovice, obchodního ředitele společnosti
VitaJuwel. Ten se nám svěřil nejen s tím, co ho vedlo k rozhodnutí opustit automobilový byznys, ale
také, čím ho rakouská značka VitaJuwel a její metoda ošetření kohoutkové vody pomocí přírodních
drahokamů zaujala.

Přímo na zámku



Jako v pohádce jsme se mohli cítit na setkání, které se uskutečnilo na zámku Loučeň, kde nás
přivítala sama majitelka zámku Kateřina Šrámková. Do světa mezinárodního obchodu nás zavedli
regionální ředitelé ČSOB Miloš Exner a Jaroslav Šimsa a podělili se s námi o tipy, jak se v něm
neztratit. Marketingový manažer pro Českou republiku a Slovensko společnosti Mastercard Tomáš
Doležal představil zážitkový program Mastercard Priceless Prague.
Ani na zámku Loučeň nemohla chybět talkshow se zajímavými osobnostmi. Pozvání přijal opět Karel
Havlovic z VitaJuwels. O společnosti Lifefood tentokrát pohovořila Eva Marková, její obchodně
marketingová ředitelka.

U mikrofonu se s nimi střídala také majitelka loučenského zámku Kateřina Šrámková. Ta prozradila
nejen to, jak se z matky čtyř dětí stane zámecká paní, ale také, jak se jí daří neustále zvyšovat
návštěvnost zámku. Další úspěšnou podnikatelkou v naší diskuzi byla Darina Vodrážková, jejíž
společnost DAQUAS vnáší empatii, komunikaci, rozhled a dobrou vůli ke spolupráci těch, kdo IT
užívají, a těch, kdo IT vytvářejí. Vystudovaná kulturní antropoložka se po 21 letech na manažerské
pozici ve firmě DAQUAS stala její majitelkou. Mimo jiné nás tak zajímalo, jak se jí podařilo zvládnout
přeměnu z manažerky na majitelku firmy.

Zhruba 25 let se v oboru identifikačních technologií na bázi čárových kódů pohybuje Gabriela
Tomečková, majitelka společností T-Trading a Future Solutions. Povídali jsme si o tom, jak se v této
branži ocitla, a také, jak se jí ve stále ještě převážně mužském oboru podniká. Helenu Harabinovou
vždy zajímala móda a vše kolem ní – také proto vystudovala VŠST v Liberci. Osud tomu však chtěl, že
se po jejím absolvování věnovala 20 let průzkumům a reklamě. Jak dlouhá byla její cesta zpět k módě
a ke značce my.pled prozradila právě na zámku Loučeň.

Setkání ve Starém Plzenci

Zatím poslední ze série regionálních setkání se konalo ve Starém Plzenci, v areálu společnosti
Lubricant. Zde nás přivítala její majitelka Zdeňka Heyn Edlová. Stejně jako v Českých Budějovicích a
Loučni nás návštěvou poctil zástupce generálního partnera ČSOB. Regionální ředitel Jiří Hanuš ve
své prezentaci představil možnosti, jak může banka ČSOB pomoci firmám a všechny přítomné tak
utvrdil v tom, že firemní bankovnictví není nuda.

V rámci tradiční talkshow jsme si opět povídali s Karlem Havlovicem ze společnosti VitaJuwel a také
s Helenou Harabinovou. Ta nás mimo jiné seznámila se společností my.pled, která je jedinou firmou
nejen v Čechách, ale i v Evropě, která se specializuje na výrobu plédů, a to od A do Z.

Pozvání mezi diskutující přijala také Olga Kupec. Ta začínala jako překladatelka, teď šéfuje firmě
Abydos zpracovávající hrubé litinové odlitky pro německé slévárny. Svěřila se nám nejen s tím, jak se
z překladatelky stane podnikatelka v „mužském“ oboru, ale také, jak se jí daří budovat a dále rozvíjet
firmu, která na trhu působí již více než 20 let. 

Do zcela jiného světa nás zavedla Martina Šmírová, kterou česká veřejnost zná díky její snaze povýšit
pivo na nápoj pro ženy, který by si mohly objednat i ve vysoké společnosti, třeba místo šampaňského.
Dozvěděli jsme se, kde se vzal u studentky módy a designu, nápad zaměřit se právě na pivo a založit
společnost Aurosa. Jarmila Podhorná, majitelka značky Byliny Naděje nás seznámila se svým
podnikatelským příběhem, který ji přivedl k oboru gemmoterapie. Od skromných začátků došla až k
vybudování vlastní rozsáhlé bylinkové zahrady. V roce 2016 získala v rámci projektu Ocenění
Českých Podnikatelek Cenu za inovativní řešení.

„Česká republika je plná žen-podnikatelek, za nimiž stojí celá řada zajímavých příběhů. Jsem ráda, že
díky projektu Ocenění Českých Podnikatelek se nám daří tyto příběhy nacházet, vyzdvihovat a šířit.



A to i díky regionálním setkáním. Jsem přesvědčena, že zejména v roce, kdy si připomínáme výročí
100 let od založení naší republiky, je dobré si připomínat šikovnost a um českých podnikatelů a
podnikatelek,“ vysvětluje zakladatelka projektu Ocenění Českých Podnikatelek Helena Kohoutová.

Více informací naleznete >>> zde.

© EPRAVO.CZ – Sbírka zákonů, judikatura, právo | www.epravo.cz

Další články:
Novela zákona o znalcích: krok ke stabilizaci systému, který se potýkal s provozní nepružností
ASPI přechází na webovou verzi: výhody a budoucnost právních technologií
Studium LLM v oboru PRÁVO & OBCHODNÍ SEKTOR: Když právo potkává byznys
Legal Innovation Day 2025 ukáže, jak na praktické využití AI
D.A.S. právní ochrana slaví 30 let a rozšiřuje dostupnost právních služeb
Využijte nového AI asistenta pro právní rešerše
Českým živnostníkům chybí právní podpora. D.A.S. přináší dostupné řešení
ČEZ Prodej spouští inovativní službu flexibility: na dálku bude regulovat přetoky domácích
fotovoltaik
Veřejné právo jako klíčová oblast právního systému
Za oponou vývoje: jak Wolters Kluwer vytváří AI nástroje pro efektivnější právní praxi
Rovnováha mezi rodinou a paragrafy: Otcové z D.A.S. sdílejí své strategie

http://www.oceneniceskychpodnikatelek.cz/
http://www.epravo.cz
https://www.epravo.cz/top/aktualne/novela-zakona-o-znalcich-krok-ke-stabilizaci-systemu-ktery-se-potykal-s-provozni-nepruznosti-119680.html
https://www.epravo.cz/top/aktualne/aspi-prechazi-na-webovou-verzi-vyhody-a-budoucnost-pravnich-technologii-119636.html
https://www.epravo.cz/top/aktualne/studium-llm-v-oboru-pravo-obchodni-sektor-kdyz-pravo-potkava-byznys-119576.html
https://www.epravo.cz/top/aktualne/legal-innovation-day-2025-ukaze-jak-na-prakticke-vyuziti-ai-119519.html
https://www.epravo.cz/top/aktualne/das-pravni-ochrana-slavi-30-let-a-rozsiruje-dostupnost-pravnich-sluzeb-119487.html
https://www.epravo.cz/top/aktualne/vyuzijte-noveho-ai-asistenta-pro-pravni-reserse-119439.html
https://www.epravo.cz/top/aktualne/ceskym-zivnostnikum-chybi-pravni-podpora-das-prinasi-dostupne-reseni-119375.html
https://www.epravo.cz/top/aktualne/cez-prodej-spousti-inovativni-sluzbu-flexibility-na-dalku-bude-regulovat-pretoky-domacich-fotovoltaik-119365.html
https://www.epravo.cz/top/aktualne/cez-prodej-spousti-inovativni-sluzbu-flexibility-na-dalku-bude-regulovat-pretoky-domacich-fotovoltaik-119365.html
https://www.epravo.cz/top/aktualne/verejne-pravo-jako-klicova-oblast-pravniho-systemu-119272.html
https://www.epravo.cz/top/aktualne/za-oponou-vyvoje-jak-wolters-kluwer-vytvari-ai-nastroje-pro-efektivnejsi-pravni-praxi-119286.html
https://www.epravo.cz/top/aktualne/rovnovaha-mezi-rodinou-a-paragrafy-otcove-z-das-sdileji-sve-strategie-119283.html

